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بازدید از محل احداث پست برق فوق توزیع صیدون
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان از شروع عملیات اجرایی این پست در آینده نزدیک خبر داد؛

مدیرعامل شــرکت بــرق منطقه ای خوزســتان از محل احداث 
پســت برق فوق توزیع صیدون و خطــوط ارتباطی آن بازدید و از 
شروع عملیات اجرایی این پست در آینده نزدیک خبر داد.محمود 
دشت بزرگ به همراه معاونین و مدیران ارشد این شرکت از محل 
احداث پست برق 132 به 33 کیلوولت صیدون و خطوط ارتباطی 
آن بازدید کرد.پســت برق 132 بــه 33 کیلوولت صیدون که بنا 

اســت در چند کیلومتری ورودی این شــهر )در منطقه پشت پر( 
احداث شــود اولین پست فوق توزیع بخش صیدون با ظرفیت 30 
مگاولت آمپر در فاز اول خواهد بود که برای تقویت زیرساخت های 
برق این منطقه  طراحی و برنامه ریزی شــده است.برای برقداری 
این پســت نیز بنا است یک خط دو مداره 132 کیلوولت از پست 
400 کیلوولت باغملک احداث شــود.کارهای مطالعاتی پست برق 

صیدون و خطوط ارتباطی آن انجام شــده و بازدید مدیرعامل از 
زمین محل احداث پست که قبلا شرکت برق منطقه ای خوزستان 
آن را به این مناســبت خریداری کرده، برای بررســی های اولیه 
احداث پســت برق صیدون بوده است.بخش صیدون به مرکزیت 
شهر صیدون از توابع شهرســتان باغملک و در امور بهره برداری 

ناحیه مارون شرکت برق منطقه ای خوزستان قرار دارد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

پروژه راه آهن بوشهر- شــیراز یکی از مهمترین 
مطالبات مردم استان بوشهر است که همچنان به 
خاطر نداشــتن اعتبارات مورد نیاز با سرعت بسیار 
کمی پیش می رود و با این روال امیدی به تکمیل 

آن نیست.
اتصال استان بوشهر به خط ریل سراسری کشور 
علاوه بر اینکه از مطالبات مهم مردم استان بوشهر 
محسوب می شود، نقش مهمی در رونق اقتصادی 

سایر نقاط کشور هم خواهد داشت.
راه آهــن بوشــهر - شــیراز اهمیت خــط ریلی 
سراســری را بیشــتر خواهد کــرد و در واقع خط 
راه آهن سراســری به بندر بوشــهر و عسلویه به 
عنوان دو مبــادی مهم صادرات و واردات کالا در 

کشور متصل می شود.
این طرح که حدود 1۵ سال از آغاز آن می گذرد، 
همچنان پیشــرفتی در حدود ۹ درصد دارد و اگر 
روال اجرای پروژه و تزریق اعتبارات آن همین گونه 
باشد، شــاید تا 100 سال دیگر باید منتظر تکمیل 

آن باشیم.
مردم بوشهر منتظر شنیدن سوت قطار

نماینده استان بوشــهر در شورای عالی استان ها 
اظهار داشــت: اجرا نشدن راه آهن بوشهر پیش از 
آنکه بی مهری به خواسته ی مردم این استان باشد، 
ســتم و خیانت به ظرفیت های کم نظیر اقتصادی 
استانی اســت که بیشترین سهم در تولید ناخالص 

ملی و رشد اقتصادی کشور دارد رمضانی ادامه داد: 
برخی دولتمردان تصور می کنند درخواست چندین 
دهه مردم و مســئولان استان بوشهر برای احداث 
راه آهن شنیدن صدای سوت قطار است، غافل از 
آنکه اتصال بوشهر به راه آهن یک هدفی منطقی 
برای به حرکت درآوردن چرخه فعالیت های درآمد 

زاد برای اقتصاد کشور است.

عدم تکمیل راه آهن بی مهری به 
بوشهری ها است

وی گفت: مبحث احداث راه آهن بوشهر با خواسته ها 
و مشکلات اساســی مردم این استان مثل موضوع 
اشتغال جوانان بومی در صنعت نفت، تأمین آب شرب 
شهرها و روستاها، توســعه زیر ساخت های درمانی 
و… متفاوت اســت که سال ها برای تحقق حداقلی 

آن سینه چاک کنند.نماینده استان بوشهر در شورای 
عالی استان ها اظهار داشت: برشمردن قابلیت های بی 
نظیر اســتانی که در بخش های صنعت نفت و گاز و 
پتروشیمی، گردشگری، شــیلات و صنایع دریایی، 
معدنی و کشاورزی، اقتصاد دریا محور، ترانزیت، حمل 
و نقل زمینی و دریایی، صادرات و واردات و… تکرار 
مکرراتی است که مردم کشور نیز به آن واقف هستند 

چه رسد به مسئولان ارشد و سیاست گذارانی که در 
هرم تصمیم گیری قرار گرفته اند.

پیشرفت ۸.۵ درصدی
راه آهن شیراز - بوشهر دارای 4۵0 کیلومتر طول 
اســت که در 11 قطعه تعریف شــده است و طی 
سال های گذشته به خاطر عدم تخصیص اعتبارات 

مورد نیاز روند کندی داشته است.
استاندار بوشــهر چندی پیش در جمع خبرنگاران 
با اشاره به پیشــرفت ۸.۵ درصدی اجرای راه آهن 
بوشهر طی سال های گذشته گفت: پروژه راه آهن 

بوشهر- شیراز با روند فعلی تکمیل نمی شود.
بودجه مصوب راه آهن تخصیص یابد

نماینــده مردم بوشــهر گناوه و دیلــم در مجلس 
شورای اسلامی از پیگیری موضوع راه آهن بوشهر- 
شیراز خبر داد و اظهار داشت: استان بوشهر علیرغم 
برخــورداری از نعمات فراوان، دچار محرومیت های 
جدی در حوزه های زیرســاختی اســت که با نگاه 
دولتمردان در طول سال های مختلف شکل گرفته 
اســت.وی با تاکید بر تسریع در عملیات اجرایی راه 
آهن بوشهر و زمینه سازی برای تهاتر نفت و تأمین 
منابع مورد نیاز این پروژه افزود: مورد دیگر تسریع در 
تخصیــص و پرداخت بودجه مصوب پروژه راه آهن 
از ردیف بودجه 1401 بــرای جلوگیری از تعطیلی 
پــروژه بود که دکتر میرکاظمی در هر دو مورد قول 

به همکاری دادند.

 تامین برق پتروشیمی گچساران 
از پست ساران

مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: 2 بی در 
پست برق 230 کیلوولت ساران این شرکت برای تامین برق 
پتروشیمی گچساران احداث و برق دار شد.محمود دشت بزرگ 
بیان کرد: این تجهیزات با مشارکت پتروشیمی گچساران با 
هدف تامین برق این پتروشــیمی با دیماند ۵0 مگاولت آمپر 
در پست برق ساران نصب و راه اندازی شده  است.وی با بیان 
اینکه ارزش سرمایه گذاری صورت گرفته در این پروژه ۵00 
میلیارد ریال بوده، تصریح کرد: با این اقدام زیرســاخت لازم 
برای تامین برق پتروشیمی در حال احداث گچساران فراهم 
شده است.شــرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت تامین 
و انتقــال برق در شــبکه انتقال و فوق توزیع در دو اســتان 

خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

در جلسه کمیته بحران مخابرات منطقه گلستان : 
بررسی اقدامات پیشگیرانه در جهت 

تامین ارتباطات پایدار
اقدامات پیشگیرانه در جهت تامین ارتباطات پایدارمخابراتی 
در کمیته بحران مخابرات منطقه گلســتان بررسی شد.دکتر 
غلامعلی شهمرادی که در جلســه کمیته بحران سخن می 
گفت : با اشــاره به انجام اقدامات پیشگیرانه به منظور تامین 
ارتباطات پایدار نسبت به برنامه ریزی در این خصوص تاکید 
کــرد و آنرا عامل مهمی در مدیریت بحران ها دانســت.وی 
شناســایی نقاط گپ ارتباطی ، شنااســایی نقاط قابل تقویت 
شبکه ، شناسایی نقاط نیاز به فیبر کشی و پوشش حداکثری 
ارتباطات در نقاط حادثه خیز را نیز ضروری دانســت و گفت 
: با در دســت داشتن این اطلاعات می توان در جهت تامین 
ارتباطــات پایــدار اقداماتی انجــام داد و در مواقع بحران و 
مشــکلات ارتباطی در اســرع وقت رفع خرابــی نمود.مدیر 
مخابرات منطقه گلســتان تجهیز لجستیک و امکانات مورد 
نیاز و حضــور به موقع در مواقع بحرانــی بصورت مجهز را 

خواستار شد و اهمیت این موضوع را متذکر شد.

بازدید مدیر مخابرات منطقه گلستان 
از آغاز عملیات اجرایی FTTH بلوار 

صیاد شیرازی گرگان
مدیــر مخابرات منطقه گلســتان از عملیــات اجرایی پروژه 
FTTH در بلوار صیاد شــیرازی گرگان بازدیــد کرد .دکتر 
غلامعلی شهمرادی در بازدید از عملیات اجرایی پروژه واگذاری 
سرویس FTTH به ساکنان بخشی از بلوار صیاد شیرازی حد 
فاصل صیاد 40 تا بیمارســتان صیاد گفت : این پروژه با هدف 
جایگزینی فیبرنوری به جای کابل مســی انجام می شود و به 
مرور در کل شهرســتان گرگان و استان انجام خواهد شد .وی 
این عملیات را در راســتای نهضت جهادی توسعه فیبر شرکت 
مخابــرات ایران  تحت عنوان » نجما« دانســت و افزود : در 
اولین طرح اجرایی این پروژه مقرر شده است با حفاری بیش از 
۵ کیلومتر در منطقه صیاد 40 الی بیمارستان و تعدادی از کوچه 
های منظریه ، ظرفیت سازی انجام شده و متقاضیان بتوانند با 
مراجعه به مخابرات نسبت به دریافت این سرویس اقدام نمایند 
.مدیر مخابرات منطقه گلستان ظرفیت ایجاد شده پس از پایان 
این پروژه  را برای  1100 متقاضی عنوان کرد و گفت : قابلیت 

افزایش  تعداد سرویس قابل واگذاری نیز وجود دارد .

مشکلات مخابراتی شهرستانهای 
مینودشت و گالیکش بررسی شد

در جلســه ای با حضور مدیــر مخابرات منطقه گلســتان 
، مشــکلات ادارات مخابرات شهرســتانهای مینودشــت و 
گالیکش بررسی شــد.دکتر غلامعلی شهمرادی با حضور در 
اداره مخابرات شهرستان مینودشــت ، به بررسی مشکلات 
مخابراتی این شهرســتان همچنین گالیکش پرداخت.مدیر 
مخابرات منطقه گلســتان با تاکید بر اســتفاده حداکثری از 
ظرفیت و توانمندی موجود گفت: از فرصت ایجاد شده برای 
خدمتگذاری باید نهایت بهره مندی را داشــت و در راستای 
ارائه خدمات مناســب و مطلوب به مردم استفاده کرد.شایان 
ذکر اســت در این جلسه شــاخصهای کاهش لا وصولی ، 
دایری تلفن و اینترنت پرســرعت بررسی و راهکارهای رشد 

شاخصها ارائه و بر ارتقا ارتباطات روستایی تاکید شد.

مدیر مخابرات منطقه گلستان : 
پیگیری جدی و رفع مشکلات مخابرات 

بندرترکمن و گمیشان در کوتاهترین زمان
در جلســه رســیدگی بــه مشــکلات ادارات مخابــرات 
شهرستانهای گمیشــان وبندرترکمن برپیگیری جدی ورفع 
مشــکلات در کوتاهترین زمــان ممکن تأکید شــد .دکتر 
غلامعلی شــهمرادی که در جلسه رســیدگی به مشکلات 
ادارات مخابرات شهرســتانهای گمیشان وبندرترکمن سخن 
می گفت :با تأکید براینکه هدف از جلســات هفتگی بررسی 
مشــکلات ادارات مخابرات شهرســتانها ، رسیدگی  و رفع 
مشکلات در کوتاهترین زمان است ،خواستار پیگیری جدی 
مسائل مطرح شده ، شــد.وی با تشریح وضعیت ارتباطی در 
این دو شهرســتان ، بر  توســعه مخابرات در شهرستانهای 
گمیشــان و بندرترکمن  براساس نیاز مشــتریان تأکید کرد 
وگفت :تلاش در جهت افزایش دایری تلفن ثابت ، واگذاری 
بیش از پیــش اینترنت پرســرعت وارتقاء ســطح خدمات 
وســرویس ها، همچنین کاهش لاوصولی ها موجب خواهد 
شــد روند اجرای برنامه های توســعه ای پیشــرفت خوبی 
داشته باشد .مدیر مخابرات منطقه گلستان در خصوص رشد 
شاخص های عملکردی افزود : استفاده حداکثری توانمندی 
منابع انسانی و تجهیزات وامکانات موجود راه حلی برای رفع 
موانع ومشــکلات بوده و نیاز هست جدی تر به شاخص ها 
پرداخته و در زمینه ارتقاءسطح عملکرد، اقدامات موثر برنامه 
ریزی شــود .در ادامه مهندس چوگان رئیس اداره مخابرات 
شهرستان گمیشــان ومهندس قائمی رئیس اداره مخابرات 
شهرســتان بندرترکمن به بیان مســائل پرداخته ونیازها را 

مطرح وخواستار حمایت وپشتیبانی ستاد شدند .

قطار به مقصد نرسید؛ 

راه آهن بوشهر- شیراز در ایستگاه بی پولی

مهندس دقیق تقدیر از مســئولین شهرستان و مدیران آموزش و پرورش تالش و حویق، 
افزود : تلاش های بســیار زیادی در ۸ سال گذشته در شهرستان تالش صورت گرفته که 
طبق آمار، در این سالها ۶۹ فضای آموزشی شامل 23۶ کلاس درس با 1۷ هزار متر مربع 
فضا، احداث و تحویل آموزش و پرورش شهرســتان شده است.به نقل از  روابط عمومی 
ســومین جلسه شورای آموزش و پرورش شهرســتان تالش با حضور علی دقیق مدیرکل 
نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس اســتان گیلان در اتاق مدیریت آموزش و پرورش 
این شهرســتان برگزار شد.دقیق در این جلســه با بیان اینکه باید سرانه فضای آموزشی 
شهرســتان رشت و تالش نیازمند اهتمام جدی می باشد، گفت: سرانه فضای آموزشی در 
اســتان ۵.3 متر مربع به ازای هر دانش آموز است که این عدد از میانگین کشوری بالاتر 
می باشــد.وی ضمن تقدیر از مسئولین شهرســتان و مدیران آموزش و پرورش تالش و 
حویق، افزود : تلاش های بســیار زیادی در ۸ ســال گذشته در شهرستان تالش صورت 
گرفته که طبق آمار، در این سالها ۶۹ فضای آموزشی شامل 23۶ کلاس درس با 1۷ هزار 
متر مربع فضا، احداث و تحویل آموزش و پرورش شهرستان شده است.دقیق ادامه داد: از 
این تعداد فضا، 44 فضای آموزشــی با مشارکت خیرین ساخته شده است که این آمار نه 
تنها در گیلان بلکه در ســطح کشور آمار کم نظیر است.مدیرکل نوسازی مدارس استان 
گیلان با تاکید بر اتمام پروژه های نیمه تمام، اذعان داشــت: هم اکنون تعداد 11 پروژه 
در شهرســتان در حال تخریب و بازسازی می باشد.وی در خصوص اعتبار تخصیصی به 
اداره کل نوسازی مدارس گفت: 2.2 درصد از اعتبارات سطح استان به اداره کل نوسازی 
مدارس تخصیص می یابد که این آمار نســبت به متوســط کشوری که ۷.۵ درصد است 
بسیار پایین می باشــد.دقیق در پایان مطالبش یادآور شد: تفاهم نامه ای توسط استاندار 
گیلان و رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور منعقد گردیده که در 3 سال آتی اعتبارات 

استانی اداره کل نوسازی مدارس استان گیلان از 2.2 درصد به 10 درصد افزایش یابد.

مراسم معارفه سرپرســت اداره گاز ماسال با حضور فرماندار این 
شهرســتان و معاون بهره برداری گاز گیــلان در دفتر فرمانداری 
شهرستان ماسال برگزار شد.به گزارش روابط عمومی گاز گیلان، 
در این مراسم آقای غلامرضا گیلچالانی فرماندار ماسال درخصوص 
عملکرد شرکت گاز گفت: رضایتمندی از شرکت گاز هم از سمت 
مردم و هم از ســوی مسئولین بســیار بالاست و حتی یک مورد 
شکایت از این شرکت به فرمانداری واصل نشده است. وی افزود: 
این مهم نشان از زیرساخت مناسب و شایستگی مدیران و کارکنان 
شــرکت گاز دارد و شایسته اســت از مدیرعامل، معاونین، آقای 
محمد معاف رییس پیشین اداره گاز ماسال و کارکنان زحمتکش 
این اداره تقدیر نمایم.در ادامه آقای محمود شــکورنیا معاون بهره 
برداری شــرکت گاز استان گیلان گزارشی از عملکرد این شرکت 
در شهرستان ماسال ارائه نمود.وی اظهار داشت: خوشبختانه تمام 
شهرها و روستاهای بالای 20 خانوار ماسال برخوردار از گاز طبیعی 
می باشــند و هم اکنون تمرکز شــرکت گاز در این شهرستان بر 
روی افزایش ســطح کیفی خدمات به مردم و مشــترکین گرامی 
اســت که امیدوارم در آینده شاهد اتفاقات خوبی در سطح استان و 

شهرستان ماسال باشیم.در پایان این مراسم از زحمات آقاي محمد 
معاف رئیس پیشــین اداره گاز ماســال تقدیر به عمل آمد و حکم 
سرپرســتی این اداره به آقای حسین متوجه رحمت اعطا شد.لازم 
به توضیح اســت آقای متوجه رحمت، 2۷ سال سابقه فعالیت در 
واحدهای ستادی شــرکت گاز از قبیل اجرا، مستغلات، حقوقی و 

روابط عمومی را در کارنامه خود دارد.

سرپرســت شــرکت گاز اســتان مازنــدران در نشســت 
مســئولین انشــعابات ادارات گازرســانی عنوان کرد: توجه 
ویــژه به حقــوق شــهروندی و تکریم اربــاب رجوع یک 

است. اساسی  ضرورت 
به گزارش روابط عمومی شــرکت گاز اســتان مازندران، قاسم 
مایلی رستمی، سرپرست شرکت گاز استان مازندران با اشاره به 
اینکه تاکنون ۸30هزار انشــعاب گاز در استان انشعاب گاز نصب 
شــده است تصریح داشت: از ابتدای سال تاکنون 3200 انشعاب 

گاز در  استان مازندران نصب شد.
وی ادامه داد: بر اساس ماده 4 قانون اساسی، برقراری انشعاب 
های غیر دائــم خدمات عمومی تا تعییــن تکلیف قانونی مجاز 
است.سرپرســت شــرکت گاز مازندران افــزود: افزایش کیفیت 
خدمات رســانی و رضایتمندی مشترکین و رعایت بیش از پیش 
مسائل ایمنی نیز به طور مســتمر در دستور کار این شرکت قرار 

داشته و مستمراً مورد پایش قرار می گیرد.
مایلی رســتمی همچنین برنامه گازرســانی به 101 روســتا تا 
پایان ســال و بهره برداری از این طرح ها به گونه ای که ضریب 

پوشــش گازرسانی روستایی به بالای ۹۶ درصد برسد را، از اهم 
برنامه های اولویت دار شرکت گاز استان مازندران در سال جاری 
برشــمرد.به گفته وی، در حال حاضر، ۹۸ درصد جمعیت استان 

مازندران از نعمت گاز بهره مند هستند.
در ادامه این نشست، رئیس بهره برداری شهرستان ها مسائلی 

در خصوص قوانین و مقررات انشعابات گاز مطرح کرد.

حجت الاســلام و المسلمین مجتبی ذوالنوری نماینده قم در مجلس شورای اسلامی از 
قوه قضاییه خواست تا با تولید کنندگان کالاهای غیر استاندارد برخوردهای لازم قانونی 

را انجام دهد.
حجت الاسلام و المسلمین مجتبی ذوالنوری در نخستین جلسه شورای استاندارد قم در 
تالار امام جواد )ع( استانداری برگزار شد با انتقاد از برخی کالاهای غیر استاندارد در بازار 
اظهار داشت: برخی از محصولات با آلیاژی تولید می شود که استحکام لازم را ندارد که 

این امر خسارت ها و هزینه هایی را برای مردم به دنبال دارد.
نماینده قم در مجلس شــورای اســلامی با تاکید بر هماهنگی دستگاه ها در راستای 
نظارت بر استفاده از محصولات استاندارد بیان داشت: در این بخش دستگاه هایی همانند 
صمت، نظام مهندســی، تعزیرات حکومتی، جهاد کشــاورزی و سایر نهادها می توانند با 
برقراری ارتباط لازم با یکدیگر در راســتای اســتفاده از محصولات اســتاندارد نظارت 

داشته باشند.
ذوالنوری عنوان داشــت: محصولات کشــاورزی ما نیز باید دارای استانداردهای لازم 
باشــند و در مدت اخیر شــاهد بودیم که برخی کشورها که بســیاری از کالاهای آنان 
استاندارد نیز محصولات کشاورزی ایران را به دلیل بیش از اندازه بودن سموم کشاورزی 

در آن به کشور مرجوع کردند.
وی تاکیــد کــرد: در زمینه محصولات کشــاورزی و مــواد غذایــی نیازمند اعمال 
اســتانداردهای لازم داریم و انتظار می رود دستگاه قضائی نیز در برخورد با متخلفین در 

این عرصه وارد میدان شود.
نماینده قم در مجلس شــورای اســلامی افزود: در این زمینه مجلس شورای اسلامی 
نیز می تواند با اصلاح قانون هزینه تخلف برای افراد را بالا ببرد تا اســتانداردهای لازم 

رعایت شود.

معاون حفاظت و بهره برداری شــرکت آب منطقه ای اصفهان از فعالیت های گستردهٔ فولاد 
مبارکه در زمینه کاهش مصرف آب خبر داد.به گزارش بهادری ، محمود چیتیان در ارتباط با 
میزان برداشت صنایع از حوضه زاینده رود اظهار کرد: میزان برداشت کلیه صنایع مهم استان 
اصفهان در حوضه زاینده رود ســالیانه ۶1 میلیون مترمکعب اســت که از این میزان، حدود 
40 میلیون مترمکعب برداشــت از آب های سطحی، حدود 10 میلیون مترمکعب برداشت از 
آب های زیرزمینی و حدود 11 میلیون مترمکعب مربوط به برداشت از پساب هاست.وی افزود: 
طبق مصوبات شــورای عالی آب مقرر است مصرف صنایع استان از آب رودخانه زاینده رود 
کاهش یابد و با پســاب جایگزین شــود؛ در این راستا شرکت آب منطقه ای اصفهان ضمن 
پیگیری های مستمر از صنایع در این زمینه اقدام به کاهش آب تحویلی به آن ها کرده است؛ 
به طوری که میزان مصرف آب سطحی صنایع مهم استان از ۹0 میلیون مترمکعب در دهه ۷0 
به حدود 40 میلیون مترمکعب در حال حاضر رسیده است.چیتیان خاطرنشان کرد: در این بین 
شرکت فولاد مبارکه نیز با صرف هزینه های سنگین اقدامات و فعالیت های گسترده در زمینه 
کاهش مصرف آب، اقدام به بازچرخانی و مدیریت کاهش مصرف آب کرده است؛ همچنین 
جمع آوری، انتقال و تصفیه فاضلاب در راستای جایگزینی آن با بخشی از آب خام مصرفی 
از اقدامات دیگر این صنعت بوده که قابل توجه است .معاون حفاظت و بهره برداری شرکت 
آب منطقه ای اصفهان در تشریح برداشت های فولاد مبارکه در سال های گذشته گفت: مجموع 
برداشت های فولاد مبارکه به طور میانگین 1۹ میلیون مترمکعب در سال بوده که از این میزان، 
۷.۵ میلیون مترمکعب از رودخانه، ۷ میلیون مترمکعب از خط شرب، 2 میلیون مترمکعب از 
پساب و 2.۵ میلیون مترمکعب از آب های زیرزمینی برداشت شده است.وی یادآور شد: میزان 
برداشت فولاد مبارکه از زاینده رود در سال ۹۸ معادل 10.3 میلیون مترمکعب و در سال 1400 
برابر ۷.۵ میلیون مترمکعب بوده است. البته گفتنی است که برداشت آب زیرزمینی و پساب 

طی این 3 سال مشابه بوده است.

 ۶۹ فضای آموزشی در تالش 
تخریب و بازسازی شده است

 حسین متوجه رحمت 
سرپرست اداره گاز ماسال شد

توجه ویژه به حقوق شهروندی و تکریم 
ارباب رجوع یک ضرورت اساسی است

دستگاه قضا با تولیدکنندگان 
کالاهای غیر استاندارد برخورد کند

فعالیت های گسترده  فولاد مبارکه در 
زمینه کاهش مصرف آب قابل توجه است 

مدیرکل نوسازی مدارس گیلان:

سرپرست شرکت گاز مازندران در نشست مسئولین انشعابات ادارات گازرسانی؛مراسم معارفه سرپرست اداره گاز ماسال در دفتر فرمانداری شهرستان ماسال برگزار شد؛

معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای اصفهان:نماینده قم در مجلس:


